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CONSILIUL LOCAL GIURGIU 
 

 
 

 

P R O C E S  - V E R B A L 
încheiat astăzi, 09 aprilie  2015, 

 în şedinţa extraordinară a Consiliului Local 

 
 

 Lucrările şedinţei încep la ora 11
00

 în prezenţa a 14 consilieri din numărul total al 

membrilor Consiliului. 

 Prin Dispoziţia nr.738 din 08 aprilie 2015 consilierii au fost invitaţi la şedinţa 

extraordinară a Consiliului local din data 09 aprilie 2015, ora 11
00

, care are loc în sala 

de şedinţe proprie din strada Bucureşti, nr.49-51. 

  

Prezenţi:  

1. Cartojan Dan Liviu 

2. Truică Liliana 

3. Gâdea Gheorghe 

4. Preda Petronela Daniela 

5. Măroiu Marian 

6. Spoială Slav Gheorghe 

7. Bălănean Viorel  

8. Gărgărea Dumitru 

9. Popazu Liviu 

10. Dinu Ionel 

11. Badea Ionuţ 

12. Oprişan Gigi 

13. Cioacă Ionuţ 

14. Ciulacu Mirela 

 

Absenţi: 

1. Dinu Cristina Elena 

2. Pârlea Victor Constantin 

3. Velicu Florian 

4. Ciobanu George Daniel 

5. Vladu Alexandru 

6. Ilie Clement 

7. Cepraga Cornel Sorin 

 

Preşedinte de şedinţă este domnul Vladu Alexandru, ales prin H.C.L. nr.102 din 26  

februarie 2015. 
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Domnul secretar Roşu Petre: Bună ziua domnilor consilieri! Sunt prezenţi 14 

consilieri, şedinţa este constituită legal. Având în vedere că nu avem preşedinte, vă rog să 

faceţi propuneri. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Îl propun pe domnul viceprimar Popazu Liviu. 

Domnul secretar Roşu Petre: Supun la vot propunerea. Cine este pentru? 14 voturi 

pentru.  Împotrivă? Abţineri?  

Domnul consilier Popazu Liviu: Mulţumesc, domnule secretar! Bună ziua! Bine aţi 

venit la această şedinţă de îndată care are un singur punct la ordinea de zi.  Supun la vot 

ordinea de zi. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de voturi ordinea de 

zi a fost aprobată.  
 

Punctul 1: proiect de hotărâre privind aprobarea suplimentării Bugetului local 

de venituri şi cheltuieli pe anul 2015 şi a Listei de investiţii aferente 
 

Domnul consilier Popazu Liviu: O să-l rugăm pe domnul primar să ne spună câteva 

cuvinte despre acest proiect. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule preşedinte, vă mulţumesc! În primul 

rând, domnilor consilieri permiteţi-mi să vă mulţumesc şi dvs. pentru că aţi avut 

amabilitatea ca în joia mare, să fiţi prezenţi astăzi pentru a aproba un proiect cu finanţare 

europeană care zilele trecute a fost semnat între municipalitate şi Ministerul Dezvoltării. 

Acest proiect a fost depus în anul 2013, a fost acceptat, s-au făcut toate documentele 

necesare şi în acest moment discutăm de … Aveţi în faţă un proiect privind aprobarea 

bugetului de venituri şi cheltuieli necesare finanţării acestui proiect. Este vorba de 

anveloparea, izolarea termică a 5 blocuri de locuinţe situate în cartierul Policlinică.  

Municipalitatea a depus două proiecte însumând 16 blocuri. Din diverse motive 7 blocuri 

au fost scoase din lista de aprobare. Au rămas 9, 5 le aprobăm astăzi pentru deja 

demararea licitaţiei şi asigurarea surselor financiare, iar 4, este proiectul semnat. Urmează 

ca imediat după Paşti, marţi-miercuri să ne parvină contractul de finanţare şi v-aş mai 

ruga, săptămâna viitoare să aveţi amabilitatea să-l semnăm şi pe acesta, să asigurăm 

indicatorii pentru că timpul este foarte scurt. 

Acest proiect este pe exerciţiul financiar 2007-2013. El trebuie finalizat până la 

sfârşitul anului, inclusiv cererile de finanţare transmise către Autoritatea de Management. 

Pentru că la sfârşitul lunii martie, orice proiect european care nu şi-a încheiat finanţarea 

sau decontarea, se returnează toţi banii. Drept urmare, suntem forţaţi să terminăm acest 

proiect cel târziu în lunile octombrie – noiembrie ca să avem timpul necesar să depunem 

cererile de finanţare la Autoritatea de Management şi până în luna martie să primim şi 

banii. 

Totodată, ţinând cont de faptul că este doar un proiect de hotărâre bazat pe, sau 

susţinut de Direcţia Economică, am considerat că anumite cheltuieli care trebuiau şi 

aveau tot un caracter urgent şi trebuia asigurată finanţarea pentru ele, în speţă: paza la 

Giurgiu Servicii Locale pentru cimitire şi demararea, asigurarea surselor financiare pentru 

demararea licitaţiei pentru desemnarea firmei care va asigura dezinsecţia aeriană şi la sol 

a municipiului Giurgiu. Licitaţia va pleca de săptămâna viitoare. Drept urmare, aveam 

nevoie de surse financiare. Acestea fiind spuse, domnule preşedinte vă rog să supuneţi la 

vot. 
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Domnul consilier Popazu Liviu:  Mulţumim domnule primar! Dacă dintre  

consilieri mai are cineva ceva de zis? 

Domnul consilier Dinu Ionel: Mulţumesc domnule preşedinte! E un moment bun 

pentru municipiul Giurgiu că trecem şi noi în zona de modernizare a acestui oraş. Trebuie 

să recunoaştem că e în urmă faţă de unele oraşe cu privire la modernizare. Sper să nu fie 

ultimul proiect. Am avut o discuţie cu domnul primar Barbu şi în calitatea mea de 

consilier local, m-a asigurat că nu este ultimul proiect cu privire la modernizarea 

municipiului Giurgiu. Lucru pe care eu l-am identificat de câţiva ani de zile, de când am 

această calitate de consilier local, că oraşul este pe un trend ascendent cu privire la 

modernizare. 

Într-adevăr astăzi este o zi sfântă în calendarul creştin ortodox: este ziua când Isus 

Hristos s-a întâlnit cu apostolii lui ţinând cina cea de taină. Sunt foarte credincios să ştiţi 

şi cunosc foarte bine istoria religiilor, dvs. nu trebuie să murmuraţi, trebuie să acceptaţi 

ideea că suntem în săptămâna patimilor. Probabil sunteţi deranjat din alte motive pe care 

eu le spun în cadrul acestei şedinţe. Lucru pe care trebuie să-l recunoaştem cu certitudine 

şi mai ales că sunt aceşti tineri de perspectivă ai oraşului Giurgiu, care eu le dau un sfat: 

să învăţaţi carte! Fiindcă societatea are nevoie de inteligenţă, inteligenţa e cea care dă 

elita, iar elita dă ierarhia. Voi trebuie să conduceţi într-un viitor apropiat destinele acestui 

oraş. Să nu plecaţi, cum au făcut şi alţii! Este loc pentru toată lumea.  

Dacă am deranjat pe cineva, probabil că sunt mulţi care nu vor să accepte că oraşul 

Giurgiu este pe un trend ascendent în momentul de faţă, probabil că şi din presă şi din 

oamenii politici, dar nu mă interesează. Trebuie să-i dăm Cezarului, ce-i al Cezarului. Cu 

Dumnezeu înainte, că-i săptămâna mare! Vă mulţumesc, domnule preşedinte! 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule primar, aici un singur punct: 

sunt de acord cu ordinea de zi şi cu toate materialele date. Aş vrea câteva lămuriri în 

legătură cu sentinţa aceasta legată de Franţ Radu Cătălin şi Ţone Anca Roxana ca parte, 

în care avem de plătit 19.439 de lei şi cheltuieli de executare 40 de milioane 529 de mii în 

bani vechi. Banii aceştia vor fi recuperaţi de la vreo persoană? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Este vorba de un prejudiciu care a existat în 2010-

2011-2012 la Grădiniţa nr.4. S-au pierdut toate căile de atac. Avem deja propunere şi de 

blocare a contului de către un executor judecătoresc. Noi, ca şi ordonator principal de 

credit faţă de Direcţia de Asistenţă Socială, suntem obligaţi să plătim această sumă, 

urmând să facem toate demersurile. Deja demersurile sunt iniţiate de un an şi ceva, de 

când eram în faza de judecată. Acestea sunt deja sume neplătite către furnizorul de 

alimente, dar deja avem aproape un raport al Curţii de Conturi cu aproape 50 de mii de 

lei, 500 de milioane, sume neîncasate de la şcolari, preşcolarii care au fost la acea 

grădiniţă şi deja din date reiese altceva.  

Din, eu ştiu, controalele efectuate, noi am demarat şi partea penală a acestui lucru 

pentru că trebuie să existe o cercetare prealabilă. Am înaintat dosarul către Direcţia de 

Investigare a Criminalităţii Economice din cadrul Poliţiei Judeţene, ca prim pas de 

iniţiere a unui proces, fie civil, fie de natură penală. Demersurile s-au făcut de aproape un 

an şi jumătate în urmă. În acest moment nu mai este la Grădiniţa nr.4 director sau ce era, 

responsabil, persoana în cauză. A fost schimbat în luna septembrie şi încercăm să mai 
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diminuăm din prejudiciu, nu numai acesta pe care l-am plătit ca şi diferenţe de sume, dar 

şi sumele neîncasate de către Grădiniţa nr.4. 

Aici este şi o neconformitate între fostul administrator sau nu ştiu ce funcţie avea, 

al cantinei, domnul Bratu, care la fel. Deci, suntem în faza de cercetare şi s-au luat 

măsurile de aproape un an şi jumătate în urmă. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Şi de la Parchet aţi primit vreun 

răspuns? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Păi, nu, nu, e faza de cercetare. Prima dată se 

depune la Poliţie şi de abia Poliţia înaintează dacă întruneşte condiţiile de 

infracţionalitate, Poliţia înaintează dosarul mai departe către Parchet. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: E obligată Poliţia să înainteze către Parchet, iar 

Parchetul dispune efectuarea de cercetări. 

Domnul consilier Popazu Liviu: Mulţumim! Dacă nu mai sunt alte luări de poziţii, 

vă rog să trecem la vot. Cine este pentru? 14 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

Cu aceasta, vă mulţumim pentru participare şi vă dorim „Sărbători fericite”! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Şi eu vă mulţumesc! Permiteţi-mi, fiind ultima 

întâlnire înaintea sfintelor sărbători de Paşti, vă urez „Sărbători cu bine, sărbători 

bincuvântate, un Paşti fericit, un Paşti binecuvântat alături de cei dragi şi să dea bunul 

Dumnezeu să avem parte numai de momente plăcute, în continuare”! 

 

Şedinţa se încheie la ora 11
18

. 

 

 

 
  

 P R E Ş E D I N T E, 

 

                  Popazu Liviu                          SECRETAR, 
 

              Roşu Petre                 ÎNTOCMIT, 

 

                                 Stanciu Violeta 

 

 

 

 

 

 


